
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 06.02.2018  
 
ORIENTERINGAR 
 
Presentasjon av nasjonale funn vedk. tidstjuvar i skulen, v/ seksjonsleiar Linda Farestveit. 
 
Orientering om tildeling til helsefagskular, v/ spesialrådgjevar Adeline B. Landro.  
 
Fylkesdirektør opplæring orienterte om at møte den 14.03.2018 vert halde i møterom Nordhordland. 
 
Dei politiske sakene vart handsama i denne rekkefølje: PS 12/18, PS 10/18, PS 22/18, PS 23/18, PS 11/18, 
PS 13/18, PS 14/18, PS 15/18, PS 16/18, PS 17/18, PS 18/18, PS 19/18, PS 20/18, PS 21/18 og PS 22/18. 
 
 
Dan Femoen (H) bad om følgjande: 
 

«Varslingsrutinene skal være lett tilgjengelig for alle arbeidstakerer i virksomheten, jfr. 
arbeidsmiljølova § 2 A-3. Ber derfor administrasjonen om å gjere varslingsrutinane lett 
tilgjengelege på websida hordaland.no.» 

 
Emil Gadolin (A) bad om fylgjande: 
 

«Flere VGS har høy overgang fra yrkesfag VG2 2 til VG3 påbygg. Noe av dette kan skyldes de 
utdanningstilbudene som den enkelte skole har, men det kan også tenkes at noen av skolene kan 
ønske å holde på elevene så lenge som mulig. 
 
Jeg ber om at fylkesrådmannen kommer tilbake til utvalget med oversikt som belyser om det er 
systematiske forskjeller mellom de videregående skolene i overgang mellom VG2 yrkesfag og 
påbygg. Eksempelvis kan administrasjonen sammenligne like utdanningstilbud ved ulike skuler for 
å avdekke eventuelle forskjeller.»    

 
Dan Femoen (H) etterlyste svar på sitt spørsmål i møte den 17.10.2017, angåande ledig kapasitet for 
gymnastikklokale for St. Paul skole. Seksjonsleiar Birthe Andersen Haugen svarte.  
 
 


